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Protokół Nr XXX.2017 

z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 24 marca 2017 r. godz. 14:30 

 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 14
30

 a zakończone o godzinie 15
22

. 

W sesji wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 17 radnych, zgodnie z listą obecności. 

Listy obecności radnych oraz osób uczestniczących w sesji stanowią kolejno załączniki nr 1 

oraz nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad.1.Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał radnych oraz osoby uczestniczące 

i tym samym rozpoczął obrady mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 

Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  

Podczas rozpoczęcia obrad obecnych 14 radnych. Brak pana Zbigniewa Zięby. 

Nieobecności usprawiedliwione dwóch osób – pani Wiesławy Słowik oraz pana Jacka 

Dwojaka. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 

poprzednich sesji. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 

 

W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Kontynuując pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał zaproponowany porządek 

obrad w następującej treści: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok; 

c) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Opatowskiego; 

d) przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 

rok 2016; 

e) przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w  Opatowie z działalności za rok 2016 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy 

społecznej w powiecie opatowskim na 2017 r.; 
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f) przystąpienia do realizacji Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2015-2020 – 

Edycja 2017 (wcześniej „Senior – WIGOR”); 

g) nadania Statutu Powiatu Opatowskiego; 

h) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w  Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2016 rok;  

i) sfinansowania dla mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych 

z rodzaju rehabilitacja lecznicza. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Powiatu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do odczytanego porządku obrad. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 

odczytanego porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  

„Za” – 14 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów.  

 

Następnie pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz przeszedł do realizacji kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad.4. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława Włodarczyka – Starostę 

Opatowskiego, który udzielił okresowej informacji o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 

sesjami stanowiącej załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Oznajmił również, iż w dniach 

3 - 4 kwietnia br. odbędzie się kolejna sesja Rady Powiatu podczas, której zostałyby 

zabezpieczone środki finansowe na realizację prac związanych z powstaniem Powiatowego 

Centrum Kultury, Turystyki i Rekreacji w Opatowie. Ponadto pan Starosta udzielił informacji 

dotyczących wniosków złożonych w ramach RPO WŚ na lata 2014 -2020, która stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował panu Staroście za wypowiedź, po czym zapytał czy są 

pytania do pana Starosty w realizowanym punkcie obrad. 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Wobec braku zapytań w w/w punkcie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Ad.5. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos 

w realizowanym punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek, który powiedział, iż chciałby złożyć wniosek 

o udzielenie informacji publicznej, którego wnioskodawcami są radni z ugrupowania PIS oraz 

radny z ugrupowania Stowarzyszenie Region Świętokrzyski. Następnie pan Tomasz Staniek 

odczytał treść wniosku, po czym przekazał na ręce pana Przewodniczącego Zbigniewa 

Wołcerza. 
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Przedmiotowy wniosek stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

W trakcie realizacji bieżącego punktu obrad na salę wszedł pan Zbigniew Zięba (godz. 

14:45). 

Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 15 – osobowego składu radnych. 

 

Pan Przewodniczący zapytał ponownie czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w realizowanym 

punkcie obrad. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, że został 

powołany kierownik Powiatowego Centrum Kultury, Turystyki i Rekreacji w Opatowie. 

Stwierdził, iż nie wie czy powołana osoba posiada wizje związane z funkcjonowaniem tejże 

placówki – chyba nie, gdyż został ogłoszony konkurs na użytkowanie Podziemi Opatowskich, 

na który lekką ręką wydawane jest ok. 50 tys. zł. Dodał, że skoro takie środki finansowe 

przeznaczane są na nowoutworzoną jednostkę to dlaczego nie ma jeszcze poczynionych 

kroków związanych z budową chodnika w gminie Lipnik oraz innych miejscach 

niebezpiecznych znajdujących się przy drogach powiatowych. Kolejne zapytanie radnego 

Hajdukiewicza dotyczyło wzoru „Koperty życia” i tego czy podoba się panu 

Przewodniczącemu. Pan radny zapytał dlaczego widnieje osoba pana Starosty na pierwszej 

stronie druku, ponadto uważa, że nie każda osoba sobie tego życzy. Dodał, iż powinno 

pozostać logo powiatu, ale nie powinno widnieć imię i nazwisko pana Starosty, ponieważ jest 

to reklama jego osoby finansowana ze środków publicznych. Kontynuując powiedział, że 

w projekcie uchwały budżetowej przeznaczona zostaje duża kwota na objęcie udziałów - TOP 

MEDICUS Sp. z o.o.’’ - wartość 2.784.500 zł. Ponadto dodał, iż rozumie, że rehabilitacja dla 

mieszkańców jest potrzebna i to dobry cel, ale skoro powiat wydzierżawił szpital spółce 

„Centrum Dializa” to dlaczego musi występować o ponowne użyczenie połowy piętra 

w szpitalu? Oznajmił, że takie zapisy powinny zostać dokonane wcześniej w umowie 

dzierżawy. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w realizowanym punkcie 

obrad. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027.  
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Kontynuując oznajmił, że wszystkie projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach 

komisji stałych rady powiatu nie mniej jednak jeśli ktoś ma pytania to prosi o ich 

zadawanie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że podczas 

posiedzeń komisji umknęła mu informacja dotycząca podwyższenia kapitału zakładowego 

spółki TOP MEDICUS. Potwierdził, iż pan Starosta wyjaśniał, że jest to kwota potrzebna 
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na wykonanie inwestycji pn. Zakład Opiekuńczo – Leczniczy, na który zakontraktowane 

zostały środki z Urzędu Marszałkowskiego. Rozumie, że po zrealizowaniu w/w inwestycji 

kwota ok. 2 mln 300 tys. zł. zostanie zrefundowana przez Urząd Marszałkowski i wróci do 

spółki TOP MEDICUS. W związku z tym zapytał czy jest pomysł na wykorzystanie tej 

kwoty, a mianowicie czy środki zostaną zainwestowane na kolejny projekt, czy zostaną 

wykorzystane na bieżące funkcjonowanie spółki. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

 

Nikt nie zabrał głosu.  

Pan Przewodniczący powiedział, że pan Grzegorz Gajewski odpowiedział na jedno 

z pytań, które zostało zadane w ramach wolnych wniosków i interpelacji. 

 

Następnie pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który powiedział, że to od 

radnych będzie zależało na co te środki zostaną zagospodarowane. Nadto oznajmił, iż 

spółka TOP MEDICUS nie posiada długów i nie ma potrzeby dokładania do jej bieżącego 

funkcjonowania.  

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2017 – 2027 pytając kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest „przeciw” i kto się 

„wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.15.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 rok, a następnie 

zapytał czy są pytania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.16.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

c) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Opatowskiego. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, 

wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Opatowskiego, a następnie zapytał 

czy są pytania. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.17.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

d) przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 

rok 2016. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 

2016, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.18.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

e) przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w  Opatowie z działalności za rok 2016 oraz wykazu potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej w powiecie opatowskim na 2017 r. 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia rocznego sprawozdania kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Opatowie z działalności za rok 2016 oraz wykazu potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

w powiecie opatowskim na 2017 r., a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.19.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

 

f) przystąpienia do realizacji Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2015-2020 – 

Edycja 2017 (wcześniej „Senior – WIGOR”). 

Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia do realizacji Programu Wieloletniego „Senior +” na lata 2015-2020 – Edycja 

2017 (wcześniej „Senior – WIGOR”), a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.20.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 



OR.II.0002.30.2017 

 

6 

Protokół  Nr XXX.2017 z sesji Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 24 marca 2017 r. 

 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

 

g) nadania Statutu Powiatu Opatowskiego. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 

Statutu Powiatu Opatowskiego, a następnie zapytał czy są pytania. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.21.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

 

h) rozpatrzenia informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

w  Opatowie o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2016 rok. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opatowie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu opatowskiego za 2016 rok, a następnie zapytał czy są 

pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.22.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

 

i) sfinansowania dla mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych 

z rodzaju rehabilitacja lecznicza. 

Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie sfinansowania dla 

mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych z rodzaju rehabilitacja 

lecznicza, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi. 

 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 

„przeciw” i kto się „wstrzymał”.  

 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXX.23.2017 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Ad.7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Bogusławowi Włodarczykowi – Staroście 

Opatowskiemu.  
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Głos zabrał pan Starosta, który powiedział, że podczas składania wniosku o udostępnienie 

informacji publicznej była obecna ekipa z telewizji, która nagrała i wysłuchała tego co 

panowie  mieli do powiedzenia, nie mniej jednak w momencie udzielania odpowiedzi na 

wolne wnioski i interpelacje przez jego osobę już ich nie ma i nie chcą słuchać. Kontynuując 

pan Starosta oznajmił, iż rozumie, że pan Gajewski udzielił odpowiedzi na jedno z pytań 

radnego Hajdukiewicza. Następnie odniósł się do kwestii dotyczącej jego imienia i nazwiska 

widniejącego na wzorze na „Kopercie życia” mówiąc, iż na pieczęciach urzędowych też 

stosuje się również wzór Starosta Opatowski Bogusław Włodarczyk, gdyż takie są przepisy. 

Jeśli osoby składające wniosek uważają inaczej to prosi, aby wystąpili do obecnie rządzących 

o zmianę i używanie jedynie pieczęci z funkcją tj. Starosta Opatowski bez imienia i nazwiska. 

Pan Starosta w odpowiedzi na kolejne zapytanie radnego oznajmił, iż na temat budowy 

chodników wypowiadał się już niejednokrotnie, nie niej jednak ponownie przypomina, iż 

inwestycje związane z budową chodników będą  realizowane pod warunkiem 

współfinansowania przez gminy w wysokości 50%. Nadmienił, iż jeśli wpłynie stosowny 

wniosek samorządu gminnego to nie widzi problemu. Co do ogłoszonego konkursu  pn. 

"Opracowanie koncepcji zagospodarowania, wyposażenia i stałych ekspozycji oraz 

zaprezentowanie produktu turystycznego pod nazwą Podziemna Trasa Turystyczna 

w Opatowie" to zaprosiłem do udziału wszystkich mieszkańców za co zaoferowane są 

określone pieniądze. Jeśli ktoś ma przygotować konkretny projekt, opracować go i złożyć 

wniosek to trzeba za to zapłacić. Pan Starosta poinformował również, że podjęta została 

również decyzja, iż w miesiącu kwietniu br. mieszkańcy z terenu Powiatu Opatowskiego po 

okazaniu dokumentu tożsamości potwierdzającego miejsce zamieszkania mogą skorzystać 

z bezpłatnego zwiedzania opatowskich podziemi. Na bazie opracowanej koncepcji zostanie 

opracowany wniosek i w miesiącu wrześniu br. rusza ostatni nabór wniosków (2014 -2020) 

do Urzędu Marszałkowskiego, gdzie będziemy występować o dofinansowanie kilku milionów 

złotych. Pan Starosta oznajmił, iż do dnia 31 marca br. oprócz placu zabaw, który jest tylko 

cząstką składamy wniosek na 10 mln zł. na m.in. park wodny, a także punkt turystyczny 

mający się mieścić w zabytkowym budynku mieszczącym się na terenie szpitala. 

 

O głos poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który powiedział, że pan Przewodniczący nie 

odpowiedział na pytanie, które zadał w punkcie dotyczącym interpelacji i wolnych wniosków 

radnych, a mianowicie, iż zapytał czy panu Przewodniczącemu podoba się forma 

zaproponowanego wzoru „Koperty życia”.  

 

Pan Przewodniczący zapytał jakie to ma znaczenie i dlaczego pytanie czy podoba mu się. 

Poprosił radnego o doprecyzowanie pytania. 

 

Radny Krzysztof Hajdukiewicz zapytał dlaczego firmuje się „Kopertę życia” imieniem 

i nazwiskiem pana Starosty Opatowskiego Bogusława Włodarczyka. Dodał, iż na kopertach 

z innych powiatów nie widnieją imiona i nazwiska. 

 

Pan Przewodniczący odpowiedział, iż nie ma to żadnego znaczenia czy „Koperta życia” 

podoba się przewodniczącemu czy nie. Znaczenie ma jak podoba się jako lekarzowi. Sam 

pomysł jest bardzo udany i takie akcje obecnie są promowane praktycznie w całej Polsce. Pan 

Przewodniczący oznajmił, iż ostatnia rzecz jako lekarzowi przyszła by jego osobie do głowy 

to patrzeć jak wygląda logo „Koperty życia”, którą wyjąłbym z lodówki i z pewnością tak 



OR.II.0002.30.2017 

 

8 

Protokół  Nr XXX.2017 z sesji Rady Powiatu w Opatowie V kadencji odbytej w dniu 24 marca 2017 r. 

 

 

samo myślą wszyscy ratownicy i lekarze. Następnie pan Przewodniczący odniósł się do 

kolejnego zapytania radnego odpowiadając, iż nie musi tam widnieć imię i nazwisko Starosty, 

ale na tym polega demokracja, że naród wybiera swoich przedstawicieli i musi pan przełknąć 

fakt, iż w tym powiecie społeczeństwo wybrało pana Włodarczyka, tak jak wiele osób 

przełyka teraz „inną ślinę”. Dodał, iż są osoby, które były odpowiedzialne za stworzenie 

wzoru.  

 

O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski.  

 

Pan Przewodniczący udzielił głosu panu radnemu Grzegorzowi Gajewskiemu, który 

powiedział, że pan Starosta wspomniał, iż podjęta została również decyzja, iż w miesiącu 

kwietniu br. mieszkańcy z terenu Powiatu Opatowskiego mogą skorzystać z bezpłatnego 

zwiedzania opatowskich podziemi. Dotychczas pracownik PTTK zajmował się 

oprowadzeniem turystów. Rozumie, iż mieszkańcy samodzielnie nie będą chodzić po 

podziemiach, po czym zapytał czy pan Starosta może powiedzieć w jaki sposób będą 

wpuszczani tj. tak jak do tej pory co godzinę i czy będzie jakaś opieka nad tymi osobami, 

a jeśli tak to będzie dotychczasowy pracownik czy ktoś inny. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy pan Starosta udzieli odpowiedzi na powyższe zapytanie. 

 

Głos zabrał pan Starosta, który odpowiedział, iż w głowie mu się nie mieści, aby ktoś sam 

chodził po podziemiach. Osoby, które będą oprowadzać są to osoby, które posiadają licencje 

przewodnika. Co do zatrudnienia to będzie ono zależało od potrzeb, natomiast wszystkie 

sprawy dotyczące bezpieczeństwa zostaną zapewnione. Obecnie pan kierownik PCKT i R 

w Opatowie opracowuje informację w zakresie dni i godzin funkcjonowania. 

 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji ostatniego 

punktu obrad.  

 

Ad.8. Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz  wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji 

Rady Powiatu”.  

Na tym sesję zakończono. 

       

Protokolant: 

mgr Justyna Zdyb      Przewodniczący Rady Powiatu 

mgr Ewa Masternak     /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

 

 

 

 


